
 
 

 

 
 

STYRELSEMÖTE PENSIONÄRERNAS BOWLINGKLUBB ENSKEDE 

Protokoll nr 8, 2022-12-06 NBC Gullmarsplan. 

Närvarande: Pär Linde, Leif Sävkvist, Anders Lexell, Tommy Olsson, Jan Hultgren, Kaj Askelöf, 
Jan Wallinder, Roger Ohlsson.                                                                                  

1/ MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordföranden Pär Linde hälsade välkommen till dagens styrelsemöte. 

Roger Ohlsson deltar för första gången i rollen som Revisor. 

2/ DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE 

Dagordningen föredrogs och godkändes av mötet. 

3/ PROTOKOLLS JUSTERING 

Protokoll nr 7 föredrogs. Godkändes i befintligt skick. 

4/ EKONOMI 

Kassör Anders Lexell informerade: 

I Kassan     2784kr                                                                                                                                                                                                                                                                          
på Plusgiro:    71 556 kr                                                                                                                                                                                           
Total tillgång: 74 340 kr 

Kända kommande utgifter Ca 43 000 kr 

5/ SERIESPELET 

Höstens seriespel avslutades idag, 6 december. Slutställning och upp-respektive 
nedflyttningar sammanställs av Kaj inom kort.                                                                             
Nu kända förändringar inför nästa start (januari) är att vi har fyra vakanser och att tre 
medlemmar aviserat att de slutar. 

6/ VETERANLIGAN 

”inga bekymmer”. 

7/ ÖVRIGA TÄVLINGAR 

TOMTESLAGET är fulltecknat. Spelas 13 december. 

PBK:s FEM-ETTA. Information har gått ut. Ännu ingen information från hallen om 



 
 

 

anmälningar. 

KUSTSLAGET. Vi bokar för spel den 21 mars. Buss bokas i god tid. 

ÖREBRO planerar för spel den 19 april. 

50-ÅRS JUBILEUM. Vår förfrågan till rederiet har ännu inte besvarats. 

8/ ÖVRIGA FRÅGOR 

Kaj A. lyfter frågan om eventuell återbetalning för spelare med litet/inget deltagande i 
seriespelet under en säsong. Styrelsens BESLUT: Bengt Jansson deltagit tre gånger får 
återbetalning via kassörens försorg. Övriga aktuella erbjuds ”pengar kvar” till nästa säsong. 

Kaj A. föreslår tillsättande av en Uttagnings-Kommitté för att bättre kunna hantera frågor om 
placeringar av spelare i de olika divisionerna. BESLUT: Ett UK tillsätts med Pär Linde, Kaj 
Askelöf och Jan Hultgren. 

Jan W. informerar om årsmötet/ 

-Senast under februari enligt stadgarna                                                                                    
BESLUT: Årsmötet genomförs den 21 februari.                                                                                      
Inbjudan till medlemmarna skickas senast 31 januari.                                                
Årsmötesdokument och valberedningens förslag till medlemmarna senast 3 februari. 

-Årsmötesdokumentation till styrelsen för faktagranskning första veckan i januari. 
Återkoppling från samtliga styrelsemedlemmar veckan efter. 

9/ NÄSTA MÖTE 

Nästa möte bestämdes till 17 januari. 

10/ AVSLUTNING 

Ordförande Pär avslutar mötet. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

Jan Wallinder  Pär Linde 

 

 

 

 

 



 
 

 

 


